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Beste BEN EE" BE.

Deze week kreeg ik een vraag van mijn RO contactpersoon van de gemeente Zaltbommel over de realisatie van een multifunctionele

sport- en onderwijsaccommodatie (MFA). Zijn mail zal ik hieronder plakken. De gemeente Zaltbommel wil graag met ons om de tafel

om deze ontwikkeling te bespreken (met name de locatie in NHW en de woningen die de gemeente wil toevoegen). Ik zie dat

dinsdag 10 september van 13:00 tot 15:00 een moment is waarop wij allemaal kunnen. Daarom vast deze reservering. Ik zal vragen

aan of dit ook voor de gemeente uitkomt. Locatie en meer informatie volgt dan nog.

Groeten,

Mail vanBEES(RO. gemeente Zaltbommel)

Vanaf medio 2017 werken de voetbalverenigingen Brakel en Zuilichem en twee basisscholen in Brakel aan een gezamenlijk plan
voor de realisatie van een multifunctionele sport- en onderwijsaccommodatie (MFA). Dit initiatief hebben zij uitgewerkt in een

haalbaarheidsstudie (zie bijlage). Deze studie is opgesteld met een brede participatie van inwoners, andere (sport)verenigingen en

bedrijven in Brakel, onder regie van een procesregisseur. De gemeente was bij het proces aangehaakt als een deelnemer.

In september 2018 hebben wij (gemeente) en de begeleidingsgroep van de MFA een eerste, oriënterend gesprek gehad met de

provincie. Namens de provincie waren Jaar HEEE 5.1.2e en 5.1.2e aanwezig. BEJwas uitgenodigd, maar

verhinderd. De houding in dat gesprek ten opzichte van het initiatiefwas positief.

In oktober 2018 heeft de begeleidingsgroep van MFA Brakel de haalbaarheidsstudie als principeverzoek aangeboden aan de

gemeente. Vanwege de omvang en complexiteit heeft het college pas recent (begin juli 2019) over het initiatief gesproken.

Het college heeft nog geen besluit genomen over het principeverzoek. Wij willen onder meer eerst met de provincie in gesprek over

het initiatief. Daarbij willen wij het niet alleen over het initiatief voor MFA Brakel hebben, maar ook over een eventuele aanvullende

stedelijke ontwikkeling (woningbouw) in dit gebied. In Brakel is namelijk behoefte aan woningen, maar is beperkte ruimte om in die

behoefte te voorzien.

Het gebied waarover het gaat heb ik op de onderstaande luchtfoto met een rode cirkel aangegeven. De haalbaarheidsstudie, met

daarin ook een aantal kaartjes van de locatie, vind je in de bijlage.
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Ons doel van het gesprek is om het standpunt van de provincie te horen over deze ontwikkelingen (MFA Brakel en stedelijke
invulling door middel van woningbouw). Een ontwikkeling in dit gebied raakt in elk geval de thema's Ruimte, Wonen en Nieuwe

Hollandse Waterlinie.

Zoals we gisteren al bespraken, denk ik aan een gesprek met jouw collega's ERS (Steengoed Benutten), 5.1.2e

(Nieuwe Hollandse Waterlinie), (Wonen) en jou. In dit gesprek lichten wij het proces en het initiatief nader toe. Het

college heeft uitgesproken dat zij begin december een besluit willen nemen. Daarom gaan wij graag in september met jullie om tafel.

Na het gesprek zullen wij ook om een formeel standpunt (schriftelijk) van de provincie vragen.
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